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Voorwoord
In 2023 leverde de 

Rekenkamer(commissie) Dordrecht vier 

publicaties op en startte 5 nieuwe 

onderzoeken op. Daarnaast waren er 

nog tal van andere ontwikkelingen die 

het afgelopen jaar plaatsvonden: 

Van Rekenkamercommissie naar 

Rekenkamer Dordrecht

Op grond van de nieuwe Wet 

Versterking decentrale rekenkamers 

werd de oude Rekenkamercommissie 

opgeheven. Ze is vervangen door een 

Rekenkamer vanaf 1 januari 2024. De 

Wet versterking decentrale rekenkamers 

heeft als doel om een sluitend, wettelijk 

stelsel te creëren voor gedegen, 

onafhankelijk rekenkameronderzoek, ter 

ondersteuning van de controlerende rol 

van raden, staten en algemene besturen 

van waterschappen.

Actualisatie

De naamswijziging betekende een 

actualisatie-slag voor alle documenten 

van de Rekenkamer(commissie). Dit 

had impact op al onze 

correspondentiemiddelen, onze 

reglementen- en AVG gerelateerde 

documenten. Daarnaast werd de 

website aangepast en onze social media 

kanalen.

Afscheid/ herbenoeming leden 

De heer S.J. (Steven) Oostlander is per 

1 januari 2023 herbenoemd als 

voorzitter van de Rekenkamer voor een 

periode van 4 jaar. Omdat de leden van 

de rekenkamer als gevolg van de 

nieuwe wet opnieuw moeten worden 

benoemd zal de heer Oostlander per 1 

januari 2024 opnieuw benoemd moeten 

worden tot voorzitter voor een periode 

van 6 jaar. 

Per 1 september 2023 eindigde de 

benoemingstermijn van zowel de heer 

W. (William) van Deursen als mevrouw 

F. (Femke) Sijbrandi na een periode van 

4 jaar. Na afstemming met het 

Presidium haalde de 

werkgeversdelegatie informatie op bij 

fracties, de voorzitter van de 

(toenmalige) RKC en de medewerkers 

van de RKC. Vervolgens zijn gesprekken 

gevoerd met beide leden om de 

voortgang te bespreken en na te gaan 

of ze in aanmerking wilden komen voor 

herbenoeming. De heer Van Deursen 

gaf aan níet voor herbenoeming als lid 

van de RKC in aanmerking te willen 

komen. Hij heeft hierover een brief naar 

de gemeenteraad gestuurd. Femke gaf 

aan wél voor herbenoeming in 

aanmerking te willen komen. 

Femke is dan ook per 1 september 2023 

herbenoemd als lid van de 

Rekenkamer(commissie). In eerste 

instantie, volgens de regels van de 

vigerende verordening, voor een 

periode van 4 jaar. Maar omdat de 

nieuwe rekenkamer per 1 januari 2024 

als nieuwe entiteit ontstaat zal mevrouw 

Sijbrandi net als de voorzitter per 1 

januari 2024 te benoemd worden als lid 

van de Rekenkamer Dordrecht voor een 

periode van 6 jaar.

Vacature

Met het vertrek van William ontstond er 

per 1 september 2023 een vacature 

voor lid Rekenkamer(commissie) 

Dordrecht. De werving voor de invulling 

hiervan werd belegd bij Public Spirit. De 

eerste ronde selectiegesprekken vond 

plaats met de griffier, de 

werkgeversdelegatie en een lid van de 

Rekenkamer(commissie) op 5 

september 2023. Een week later vond 

het tweede selectiegesprek plaats met 

de voorzitter van de Rekenkamer, de 

bestuurs- en managementassistent en 

de secretaris-onderzoeker van de 

Rekenkamer(commissie). Op 7 

november 2023 werd aan de raad 

voorgesteld Mevrouw N. (Nihal) Güdük 

per 1 januari 2024 voor een periode van 

6 jaar (wettelijke termijn) te benoemen 

als lid van de Rekenkamer Dordrecht.

Fractiebezoeken in september

In september zijn Steven, Femke en 

Mara zoals gebruikelijk weer bij de 

fracties langs geweest om onderwerpen 

op te halen voor het Werkprogramma 

2024. Deze presenteren we begin 

2024.Wij kijken gezien alle dynamiek en 

positieve ontwikkelingen terug op een 

vruchtbaar jaar.

Rekenkamer(commissie) Dordrecht, 

april 2024

Afbeelding 1: Op de foto met Wouter 
Kolf na benoeming

VERDERHOMETERUG
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Productiviteit Rekenkamer(commissie) in 2023

1. Rekenkamerbrief DoeMee 2022

Aanleiding

Sinds enkele jaren faciliteert de NVRR 
zogeheten DoeMee-onderzoeken ten 
behoeve van de leden. Het betreft 
onderzoek naar onderwerpen die 
relevant zijn voor decentrale 
overheden, c.q. de rekenkamers of 
rekenkamercommissies van deze 
overheden. De uitkomsten van een 
DoeMee-onderzoek bieden 
rekenkamers allereerst inzicht over de 
stand van zaken rond dit onderwerp 
binnen de eigen organisatie. Doordat 
er verschillende decentrale overheden 
meedoen, kan ook een vergelijking 
worden gemaakt met andere 
deelnemers. Het thema van dit 
onderzoek was anders dan opgenomen 
in ons Werkprogramma van 2022. Het 
thema dit jaar betrof: de staat van de 
ondersteuning van de 
volksvertegenwoordiging in het 
decentraal bestuur. 

Doelstelling: 

De Rekenkamer(commissie) wilde met 
dit onderzoek graag inzicht geven in: 
Wat is de staat van de financiële 
ondersteuning van het 
volksvertegenwoordigende orgaan?

Onderzoeksteam

Het onderzoek is uitgevoerd door de 
onderzoekers van PBLQ i.s.m. de 
Rekenkamer(commissie) en de NVRR. 
Rapporteur/ onderzoeker RKC: Mara 
Damen.

Publicatie

De resultaten van het onderzoek zijn 
middels een Rekenkamerbrief met de 
gemeenteraad gedeeld. Deze is op 
3 juli 2023 naar de leden van de raad 
alsook naar de gemeentesecretaris 
verstuurd. 

De Rekenkamer(commissie) heeft de 
raad middels een rekenkamerbrief haar 
bevindingen aangeboden. Deze is ter 
kennisname aangenomen.

Link naar de publicatie

Afbeelding 2: Raadsvergadering in stadhuis

VERDERHOMETERUG

https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Publicaties/Rekenkamerbrief_DoeMee_2022.pdf
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2. Richting geven aan bereikbaarheid. 
Onderzoek naar de sturing op bereikbaarheid

Aanleiding

Dit onderzoek is opgenomen in ons 
Werkprogramma van 2022. De 
bereikbaarheid van Dordrecht is 
belangrijk. Inwoners willen snel van en 
naar huis kunnen reizen. Scholen, 
winkels en ziekenhuizen moeten goed 
bereikbaar zijn. Ook ondernemers willen 
dat hun klanten en bezoekers hen goed 
kunnen bereiken. Voor alle 
verplaatsingen kun je in Dordrecht 
kiezen uit een breed pakket aan 
mogelijkheden. Naast auto en fiets is er 
het OV en kan er zelfs gekozen worden 
voor een boot. Duidelijk is dat burgers 
zich vaak en meer dan ooit verplaatsen. 
Niet alleen met de auto maar ook met de 
fiets.

Doelstelling: 

De Rekenkamercommissie wil met dit 
onderzoek graag inzicht geven in: 

In hoeverre en op welke manier de 
ambities rondom de bereikbaarheid van 
Dordrecht uit het coalitieakkoord 2018-
2022 zijn waargemaakt en in welke mate 
deze aansluiten bij de regionale 
ontwikkelingen in de verkeersbehoefte.

Onderzoeksteam

Het onderzoek is uitgevoerd door I & O 
research i.s.m. de 
Rekenkamer(commissie).

Lid Rapporteur: Steven Oostlander 

Publicatie

Het onderzoek is gepubliceerd op 9 mei 
2023 en is te vinden op de website 
dordrecht.nl, via onderstaande link:

Behandeling/ Resultaat

Raadsbesluit:

• Kennis te nemen van het rapport van 
de Rekenkamercommissie 'Richting 
geven aan de bereikbaarheid. 
Onderzoek naar sturing op 
bereikbaarheid'. 

Met de focus in dit onderzoek op hoe de 
raad effectief kaders kan stellen en 
controleren op het gebied van mobiliteit 
en bereikbaarheid;

• De conclusies van dit onderzoek te 
onderschrijven;

• Het college van burgemeester en 
wethouders op te dragen de 
aanbevelingen 1 tot en met 4 over te 
nemen. 

• De aanbevelingen 5 en 6 worden 
betrokken bij het Mobiliteitsplan 2040;

• Het college van burgemeester en 
wethouders op te dragen de 
aanbevelingen 1 tot en met 4 aan de 
raad uit te voeren door met een plan 
van aanpak te komen op de diverse 
recommandaties;

Raadsinformatiebrief n.a.v. het 
raadsbesluit inzake aanbevelingen 
1 t/m 4: 

Link naar de publicatie

Link naar de 
raadsinformatiebrief (RIB)

Afbeelding 3: Rapport Richting geven 
aan bereikbaarheid

VERDERHOMETERUG

https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Publicaties/Richting_geven_aan_bereikbaarheid.pdf
https://raad.dordrecht.nl/Documenten/ONGETEKENDE-RIB-Plan-van-aanpak-Richting-geven-aan-bereikbaarheid.pdf
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3. Dordrecht een kleurrijke stad. 
Onderzoek naar het regenboogbeleid van de gemeente

Aanleiding

In het Coalitieakkoord 2018-2022 van de 

gemeente Dordrecht staat dat 

leefbaarheid en veiligheid de basis vormen 

voor een aantrekkelijke, veerkrachtige en 

weerbare stad. De Rekenkamercommissie 

wil, mede met het oog op Dordrecht als 

regenbooggemeente, onderzoeken hoe de 

gemeente zich in de afgelopen periode 

heeft ingezet voor het gevoel van 

leefbaarheid en veiligheid van haar 

inwoners, ondernemers en bezoekers van 

de stad. 

Doelstelling: 

Dit onderzoek moet inzicht bieden in de 

leefbaarheid van inwoners, ondernemers 

en bezoekers van de gemeente. Meer 

specifiek moet dit onderzoek in kaart 

brengen welke doelstellingen de 

gemeente heeft geformuleerd in het kader 

van leefbaarheid, welke acties zijn 

uitgezet en welke resultaten dit tot gevolg 

heeft. Daarbij moet in het bijzonder zicht 

komen op de leefbaarheid voor en 

acceptatie van LHBTI+’ers. 

Hoe is het gesteld met de leefbaarheid 

binnen de gemeente Dordrecht, hoe geeft 

de gemeente invulling aan haar rol met 

betrekking tot leefbaarheid als 

(regenboog)stad, waarin inwoners, 

ondernemers en bezoekers van de stad 

zich veilig, welkom en geaccepteerd 

voelen? En in hoeverre is er sprake van 

een doeltreffende en doelmatige 

uitvoering van het daarop ontwikkelde 

beleid in de vier jaar?

Onderzoeksteam

Het onderzoek is uitgevoerd - onder 

leiding van de Rekenkamer(commissie)-

door onderzoeksbureau Enneüs.

Lid Rapporteur: tijdelijk William van 

Deursen, overgenomen door Steven 

Oostlander

Publicatie

Het onderzoek is gepubliceerd op 28 

november 2023 en is te vinden op de 

website dordrecht.nl, via onderstaande 

link:

Behandeling/ resultaat

Raadsbesluit:

Kennis te nemen van het rapport van de 

Rekenkamer ‘Dordrecht, een kleurrijke 

stad'; de conclusies en aanbevelingen van 

dit onderzoek te onderschrijven.

Link naar de publicatie

Afbeelding 4: Rapport Dordrecht een 
kleurrijke stad

VERDERHOMETERUG

https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Publicaties/Dordrecht_een_kleurrijke_stad.pdf
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4. Een betaalbaar huis voor iedereen. 
Onderzoek naar de betaalbaarheid van Wonen

Aanleiding

In het Werkprogramma 

Rekenkamercommissie 2021 kondigden 

we aan een integraal meerjarenonderzoek 

naar wonen uit te gaan voeren. In deel 1 

onderzochten we de beschikbaarheid van 

wonen, deel 2 betrof de kwaliteit/ 

duurzaamheid van wonen. Deel 3, en 

tevens het laatste deel, richt zich op de 

betaalbaarheid van wonen in Dordrecht.

Doelstelling: 

De Rekenkamercommissie Dordrecht wil 

met dit onderzoek inzichtelijk maken hoe 

het gesteld is met de betaalbaarheid van 

het wonen in de gemeente.

Vragen die we met het onderzoek willen 

beantwoorden zijn: 

• Hoe heeft de betaalbaarheid van het 

wonen zich tussen 2018 en 2022 

ontwikkeld in Dordrecht;

• In hoeverre zijn de gemeentelijke 

doelen op het gebied van betaalbaar 

wonen in deze periode gerealiseerd; 

• Op welke wijze kan het gemeentelijk 

instrumentarium beter worden benut;

• En welke mogelijkheden voor 

(bij)sturing heeft de gemeenteraad op 

dit thema?

Onderzoeksteam

Het onderzoek is uitgevoerd - onder 

leiding van de Rekenkamer(commissie)-

door onderzoeksbureau Rigo. 

Lid rapporteur: Femke Sybrandi

Publicatie

Het onderzoek is gepubliceerd op 14 

november 2023 en is te vinden op de 

website dordrecht.nl, via onderstaande 

link:

Link naar de publicatie

Afbeelding 5: Rapport Een betaalbaar 
huis voor iedereen

VERDERHOMETERUG

https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Publicaties/Een_betaalbaar_huis_voor_iedereen.pdf
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4. Vervolg - Een betaalbaar huis voor iedereen. 

Behandeling/ resultaat

Raadsbesluit: 

• Kennis te nemen van het rapport van 

de Rekenkamercommissie ‘Een 

betaalbaar huis voor iedereen'. Deel 3: 

onderzoek naar beleid omtrent 

betaalbaarheid woningen; 

• de conclusies van dit onderzoek te 

onderschrijven; 

• als raad het gesprek aan te gaan met 

elkaar over de aanbevelingen in dit 

rapport en daarbij na te gaan of deze 

voldoende en al - zoals in de 

bestuurlijke reactie wordt aangegeven 

t.a.v. de informatievoorziening - naar 

tevredenheid van de raad worden 

uitgevoerd; 

• indien de raad aanvullingen heeft 

m.b.t. de uitvoer van de 

aanbevelingen, deze in een 

oordeelsvormende sessie op te halen 

en het college van burgemeester en 

wethouders vervolgens op te dragen de 

aanbevelingen uit te voeren door met 

een plan van aanpak te komen. 

Daarnaast is op de Dordtse Dinsdag 

14 november 2023 besproken:

"Daarbij zou de commissie op een later 

moment wel graag nog met het college in 

gesprek gaan over de 

onderzoeksresultaten en specifieke 

thema's als de woonquote."  Zoals 

raadsadviseur het interpreteert, is dat dus 

bij bespreking van de stukken die hieraan 

gelieerd zijn, te weten:

• RV Concept Prestatieafspraken 2024-2027 

(Q3 2023)

• RV Woon-zorgvisie (Q3 2023)

• Startnotitie Verdichtingsstudies (presentatie 

Q1 2024)

• Voortgangs- en Realisatiemonitor (Q1 2024)

• RIB Stand van zaken Routekaart Wonen 

(Q1 2024)

• RV Startnotitie Huisvestingsverordening 

(Q1 2024)

• RV Gewijzigde grex Middenzone

Gezondheidspark (Q2 2024)

• RV Omgevingsvisie 2.0 (Q4 2024; 

raadswerkgroep Q2 2024)

Afbeelding 6: Rapport een huis voor 
iedereen Deel 1

Link naar de publicatie

Afbeelding 7: Een goed huis voor 
iedereen Deel 2

Link naar de publicatie

VERDERHOMETERUG

https://cms.dordrecht.nl/Mediatheek/Bestanden/Bestuur/Rekenkamercommissie/Publicaties/Een_huis_voor_iedereen_Deel_1_Beschikbaarheid_woningen.pdf
https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Publicaties/Een_goed_huis_voor_voor_iedereen_Deel_2_Onderzoek_naar_kwaliteit_verduurzaming_woningen.pdf
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Vooruitblik naar 2024

Bij het opstellen van het 
Werkprogramma voor 2024 heeft 
de Rekenkamer(commissie) de 
raadsfracties in september 2023 
bezocht voor het ophalen van 
mogelijke onderzoeksonderwerpen.

Afbeelding 8, Werkprogramma 2024

Lees hier meer over ons 
werkprogramma voor 2024

Netwerk Rekenkamer
(commissie)
Lidmaatschap NVRR- voordelen

De Rekenkamer(commissie) is lid van de 

Nederlandse Vereniging van 

Rekenkamers en Rekenkamercommissies 

(NVRR). De NVRR heeft tot doel kennis 

en ervaring uit te wisselen. Door deze 

uitwisseling kunnen de leden met goed 

en onafhankelijk onderzoek bijdragen 

aan de kwaliteit van het openbaar 

bestuur.

DoeMee onderzoeken NVRR

Met enige regelmaat faciliteert de 

Nederlandse Vereniging van 

Rekenkamers en Rekenkamercommissie 

(NVRR) onderzoek ten behoeve van de 

leden. Deze onderzoeken  worden 

‘DoeMee-onderzoeken’ genoemd. 

Actieve deelname Congressen NVRR

Afgelopen jaar heeft de Rekenkamer 

Dordrecht actief deelgenomen aan het 

Congres van de NVRR op 31 maart met 

als thema: het gezag van de 

Rekenkamer. 

Ook op 11 oktober waren we aanwezig 

bij het NVRR Jubileum Congres waar 

onze voorzitter tevens werd gekozen als 

voorzitter van de NVRR.

Afbeelding 9, Steven Oostlander bij 
aanstelling als voorzitter van de NVRR 
& Congres Gezag Rekenkamer

TERUG HOME VERDER

https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Publicaties/Werkprogramma_2024_Rekenkamer_Gemeente_Dordrecht.pdf
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Inzet van communicatiemiddelen

Website
Op onze website zijn de in 2023 
gepubliceerde onderzoeken terug te 
vinden (tevens de publicaties van de 
jaren ervoor), evenals het 
Werkprogramma en de meest recente 
nieuwsbrief. Zo kunnen ook de inwoners 
van Dordrecht zich op eenvoudige wijze 
informeren inzake actuele 
wetenswaardigheden rondom de 
Rekenkamer(commissie). 

Link naar de website

Afbeelding 10: 
Website Rekenkamer(commissie)

TERUG HOME VERDER

https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Rekenkamer
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Inzet van communicatiemiddelen

Nieuwsbrief RKC
Sinds 2012 brengen wij minimaal 
tweejaarlijks een nieuwsbrief uit. 
Hierin vermelden we o.a. wat er speelt 
of gespeeld heeft m.b.t. de actualiteit 
en vermelden we de status van de 
onderzoeken (lopend en afgerond). 
De laatste nieuwsbrief van afgelopen 
jaar verscheen in december 2023. 

LinkedIn
In 2023 deelden we diverse bijdragen 
via onze LinkedIn-pagina. De bijdragen 
bedroegen onze publicaties, filmpjes en 
reposts, maar daarnaast ook 
wetenswaardigheden, teasers m.b.t. de 
onderzoeksresultaten en vacatures.

Cijfers
Aantal volgers: 214 (44 meer dan de 
laatste peiling van een jaar geleden) 

Instagram
Sinds 17 oktober 2022 zijn wij gestart 

op Instagram om onze zichtbaarheid 

nog verder te vergroten. Op dit account 

nemen wij de lezers mee in onze actuele 

werkzaamheden, wetenswaardigheden 

over de Rekenkamer(commissie), 

interviews met raadsleden en soms een 

kijkje in de keuken.

Cijfers

In 2023 zijn 24 berichten geplaatst. Het 

meest gelikte bericht was de foto van de 

BBQ met de raad (20 likes). 

Inzage en aanmeldlink 
nieuwsbrief

Afbeelding 11: Voorbeeld nieuwsbrief

Afbeelding 12: LinkedIn account

Afbeelding 13: Instagram account

Volg ons op onze social media kanalen.
Klik op de logo’s:

VERDERHOMETERUG

https://cms.dordrecht.nl/Bestuur/Overzicht_Bestuur/Rekenkamer/Nieuwsbrief
https://www.linkedin.com/in/rekenkamer-dordrecht-b340081b6/
https://www.instagram.com/rkdordt/
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Financieel

Algemeen

Het budget van de Rekenkamer(commissie) 
bestaat uit vaste en variabele lasten. In 2023 is 
het totaalbudget niet overschreden, zie 
afbeelding 10.

Vaste kosten:
Vaste kosten betreffen de kosten voor het 
bureau zoals personeelslasten en opleidingen 
van medewerkers. Andere vaste kosten 
betreffen de vergoeding voor de voorzitter en de 
leden van de Rekenkamer(commissie).

Variabele lasten:
De kosten voor het inhuren van externe 
expertise en de algemene kosten betreffen onze 
variabele lasten. Inhuur externe expertise 
betreft met name de onderzoekskosten aan de 
onderzoeksbureaus. Algemene kosten betreffen 
o.a. vergaderkosten, bijeenkomsten, 
drukkosten. 

Toelichting

Restant
Het restant op het budget bestaat uit de posten 
'overige lasten Rekenkamercommissie', 

'Rekenkamercommissie' (vergoedingen leden), 
Onderzoek X externe inhuur en 
'Personeelskosten Rekenkamer'.                                                                                               

Het totaalrestant van € 32.894 is vooral te 
verklaren uit het feit dat we in 2023 te maken 
hadden met een langere doorlooptijd van 
onderzoeken door uitval gedurende het jaar van 
1 lid. Daarnaast heeft er een grootboekwijziging 
plaatsgevonden op de post 'Personeelskosten 
Rekenkamer', waardoor we ook op deze post 
een overschot hebben voor 2023.

Afbeelding 14, 
Budgetoverzicht uitgaven 2023

VERDERHOMETERUG
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Over de Rekenkamer(commissie)

De Rekenkamer(commissie) ondersteunt de 
gemeenteraad bij zijn kaderstellende en 
controlerende taak. De Rekenkamer(commissie) 
voert onafhankelijk onderzoek uit, waarbij met 
name wordt onderzocht in welke mate de 
gemeente doelmatig, doeltreffend en rechtmatig 
heeft gehandeld.

Personalia

Steven Oostlander, voorzitter 
Rekenkamer(commissie)

Steven is 2023 benoemd als 
voorzitter van de Rekenkamer 
Dordrecht. Steven is politicoloog 
en heeft een master in de IT. Hij 
was oprichter van het 
onderzoeksbureau van de Tweede 
Kamer. Op dit moment is hij 
werkzaam als manager voor een 
grote IT-organisatie. Hij is ook de 
voorzitter van de Nederlandse 
Vereniging van Rekenkamers.

Femke Sybrandi, lid 
Rekenkamer(commissie)

Femke is manager Strategie, 
Communicatie & Innovatie bij 
woningcorporatie Staedion in Den 
Haag. Daarnaast is zij 
sportinstructeur. Femke is 
bestuurskundige “in hart en 
nieren” en werkte eerder onder 
meer als toezichthouder, 
Raadsgriffier en beleids-
onderzoeker op het terrein van 
veiligheid, leefbaarheid en 
wijkontwikkeling.

Mara Damen
Secretaris & onderzoeker 

Mara was eerder werkzaam in diverse 
adviserende rollen binnen de 
ambtelijke organisaties van de 
Drechtsteden. Ze heeft een 
historische-en bestuurskundige 
achtergrond en een fascinatie voor 
Italië. Deze werd versterkt tijdens een 
uitwisseling voor haar studie naar de 
Università di Bologna, waar ze een half 
jaar studeerde. De schakelfunctie van 
secretaris en de afwisseling tussen de 
onderwerpen van onderzoek, sluiten 
goed aan bij haar nieuwsgierige aard. 
Mara volgt daarnaast een vierjarige 
opleiding tot Gestalt therapeut en is 
inmiddels aan het afstuderen.

Sylvia Khadjé
Bestuursassistente

Sylvia heeft ruime ervaring als 
directiesecretaresse bij verschillende 
bedrijven, waaronder Plus Retail. Zij 
volgde naast haar werk verschillende 
opleidingen op het gebied van juridische 
zaken en office management. Zij vervult 
haar functie voor 18 uur in de week. 
Sylvia werkt, als oudst gediende, sinds 
2008 voor de Rekenkamer(commissie). 
Daarnaast runt zij haar eigen online 
webshop in feestkleding voor kinderen. 
Vanaf 2022 is haar droom, om dit vanuit 
een pand te runnen, uitgekomen. Dit doet 
zij samen met haar dochter die ook een 
eigen onderneming is gestart met 
dameskleding.

HOMETERUG VERDER
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Contact met de Rekenkamer(commissie)

Wij horen graag van u. 
Via de secretaris Mara Damen kunt u contact met ons opnemen.
Telefoon: 06-81897782
Mail: m.damen@dordrecht.nl
Postadres: Postbus 8, 3300 AA Dordrecht
Of volg ons op onze social media kanalen.

Gemeente Dordrecht

Gemeente Dordrecht 
Spuiboulevard 300 
Postbus 8 
3300 AA Dordrecht 

www.dordrecht.nl

HOMETERUG
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